Public Holidays and Celebrations in GB

There are only 6 public holidays in GB. Those are days on which people need not go into work. These are days: Christmas Day, Boxing day, Good Friday, Easter Monday, Spring Bank Holiday and Late Summer Bank Holiday. Most of these holidays are of religious origin, though it would be right to say that for the great part of the population they have lost their religious significance and are simply days on which people relax, drink and make merry. All public holidays, except Christmas day and Boxing day observed on December 25th and 26threspectively, are movable, that is don't fall on the same day each year. Christmas day observed on December 25th is the most popular public holiday of the year in all parts of GB except Scotland. On Christmas Eve offices and public buildings close at one o'clock, but the shops stay open late. Most high cities especially London, are decorated with colored lights across the streets and Christmas tries. Everybody wants to be at home for Christmas. At homes there's a great air of expectation. The children are decorating the tree, housewives are busy in the kitchen getting things ready for the next day's dinner. The Christmas bird, nowadays usually turkey, is being prepared and stuffed. The chief Christmas tree is usually in Trafalgar Square, in front of the national Gallery, and it has become a tradition that the tree is a present from the people of Oslo. December 26th is called Boxing day because traditionally it was the day for people still give a "Christmas box" to the postman and milkman, but it's usually some money. This is the day when one visits friends, goes for a drive or a long walk or just sits around recovering from too much food. In the big cities and towns, tradition on that day demands a visit to the Christmas pantomime where one is entertained by the story of Cinderella, or Puss in boots or whoever it may be. Easter is a religious holiday and Easter Monday is a bank holiday. Certain old traditions are observed, whenever it's celebrated as the start of spring or a religious festival. London greets the spring with a true spectator. Easter Parade in Batter Sea Park on Easter Sunday each year. It is sponsored by the London, Tourist Board and is usually planned around a central theme related to the history and attractions of London. During the Easter Holidays the attention of the progressive people in Britain and indeed throughout the world is focussed. First and foremost on the Easter Peace Marches, which took place for the first time in 1958 and have since become traditional. Good Friday and Easter Monday depend on Easter Sunday, which falls on the 1st Sunday after a full Moon on or after March 21st. The Spring Bank Holiday falls on the last Monday of May or on the 1st Monday of June, while the Late Summer Bank Holiday comes on the last Monday in August or on the first Monday in September, depending on which of the Monday is nearer to June 1st and September 1st respectively. Besides public holidays, there are other festivals, anniversaries and simply days, for example Pancake Day and Bonfire High on which certain traditions are observed. 

Перевод текста: Public Holidays and Celebrations in GB

В ГИГАБИТЕ есть только 6 выходных дней. Те - дни, в которые люди не должны войти в работу. Они - дни: Рождество, День подарков, Великая пятница, Пасха в понедельник, Весенний Выходной день и В конце Летнего Выходного дня. Большинство этого отпуска имеет религиозное происхождение, хотя было бы правильно сказать, что для большой части населения они потеряли их религиозное значение и - просто дни, в которые люди расслабляют, пьют и делают веселым. Все выходные дни, кроме Рождества и Дня подарков, наблюдаемого 25-ого декабря и 26threspectively, являются подвижными, который является, не падают в тот же самый день каждый год. Рождество, наблюдаемое 25-ого декабря - самый популярный выходной день года во всех частях ГИГАБИТА кроме Шотландии. На офисах Сочельника и общественных зданиях близко в один час, но пребывании магазинов открываются поздно. Большинство высоких городов особенно Лондон, украшены цветными огнями поперек улиц и Рождественских попыток. Каждый хочет быть дома для Рождества. В домах есть большой воздух ожидания. Дети украшают дерево, домохозяйки заняты в кухне, получая вещи, готовые на обед следующего дня. Рождественская птица, в настоящее время обычно индейка, готова и наполнена. Главная Рождественская елка находится обычно в Квадрате Trafalgar, перед национальной Галереей, и это стало традицией, что дерево - подарок от людей Осло. 26-ого декабря называется Днем подарков, потому что традиционно это был день для людей, все еще дают "Рождественскую коробку" почтальону и молочнику, но это - обычно немного денег. Это - день, когда каждый посещает друзей, идет для двигателя или длинной прогулки или только сидит без дела, оправляясь от слишком большого количества пищи. В больших городах и городах, традиция в тот день требует посещение Рождественской пантомимы, где каждого развлекает история Золушки, или Киски в ботинках или кем бы ни это может быть. Пасха - религиозный праздник, и Пасха в понедельник - выходной день. Определенные старые традиции соблюдены, всякий раз, когда это празднуется как начало весны или религиозного фестиваля. Лондон приветствует весну с истинным зрителем. Пасхальный Парад в Разбивает Морской Парк на Первый день пасхи каждый год. Это спонсируется Лондоном, Туристским Правлением и обычно запланируется вокруг центральной темы, связанной с историей и соблазнами Лондона. В течение Пасхального Отпуска внимание прогрессивных людей в Великобритании и действительно во всем мире - focussed. Прежде всего на Пасхальных Маршах мира, которые имели место впервые в 1958 и с тех пор стали традиционными. Великая пятница и Пасха в понедельник зависят от Первого дня пасхи, который падает в 1-ое воскресенье после полной Луны на или после 21-ого марта. Весенний Выходной день падает в прошлый понедельник мая или в 1-ый понедельник июня, в то время как Конец Летнего Выходного дня прибывает в прошлый понедельник в августе или в первый понедельник в сентябре, в зависимости от какого из понедельника ближе до 1-ого июня и 1-ого сентября соответственно. Помимо выходных дней, есть другие фестивали, годовщины и просто дни, например во вторник на масленой неделе и Костер Высоко, относительно которого соблюдены определенные традиции.

